



Protokoll för NHRKs styrelsemöte 2 onsdag 2023-03-15.

Sekretariatet samt Teams.

Namn	Närv	Namn	Närv
Angelica Segerdahl, Ordförande	X	Pether Nordström, suppleant	
Yvonne Wiik, ledamot	X 19:30	Sanna Karlsson, suppleant	X 17:10
Peter Elfstrand, ledamot	X	Malin Eckerstig, Ungdomssektionen, adj	X
Susanne Bengtsson, ledamot	X	Jennifer Åkerman, ridskolechef, adj.	X 17:10
Elin Berg Mannebo, ledamot	X	Malin Kjellgren, suppleant	
Lovisa Bengtsson, ledamot	X		
Mathias Lidmer, ledamot	X		

Punkt	
2:1	Mötets öppnande Angelica hälsar alla välkomna och öppnar mötet
2:2	Godkännande av dagordning och Adjungeringar Dagordningen godkänns och inga adjungeringar
2:3	Val av justeringsperson Susanne Bengtsson
2:4	Godkännande av föregående mötesprotokoll samt protokoll 12 från 2022 Föregående protokoll godkända
2:5	Återkoppling efter helgen i Varberg - Reflektion - Actions Peter – Bra uppslutning från klubben. Fastnade för en person som driver Örebro som hade mycket bra input från att driva ridskola. Bra upplevelse. Susanne – jättebra helg med duktig föreläsare. Elin – Samma som ovan. Bra med någon som "har tänkt". Värdefullt att få prata med andra hur dom gör. Föreläsaren var bestämd och vid några tillfällen kanske det var saker som inte kändes rätt i magen för oss. Angelica – Bra med värdegrund och vision, hur omsätter vi det i verkligheten. Attest, beslut, uppdrag. Mall. Ekonomi 2.0 hur kan vi använda nyckeltal och får struktur på hur vi förmedlar till personal. Peter – ex hästkostnader, vad skall det kosta och hur gör vi för att inte tära på bufferten. Actions Susanne går igenom actions. Se bifogat Återträff – preliminär bokad 24/5 18:30-20:00. Lovisa skickar kallelse.

2:6	Ekonomirapport Negativt resultat för februari. Angelica redovisar avvikelser från budget. Skall se över personalkostnaderna och periodiseringen på framför allt personalkostnader vid tävling. Mathias och Eva skall titta på detta inför 2024. Vi skall ta fram hur mycket timmar som krävs under en tävling och specificera tidsåtgången.
2:7	Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall Jennifer – Personalmöte 29/3 heldag. Ledarpraktikan – Jennifer går utbildning och skall ha "slöserijakt" i detta. 15/5 vill gärna att några från styrelsen är med. Peter Hernstam kommer och skall ha utbildning för tränade och ridlärare från Halland 27/3. Trendy ser inte bra ut. Han betar sig konstigt och uppför sig inte. Han skall med till veterinären. Gugge skall på återbesök och kommer bli bra. Freestyle konvalescent en längre tid. Jennifer har hittat en häst som låter väldigt bra. Jennifer provrider och om det känns bra och hästen är hel så har vi ett ja från styrelsen. Väcker tanke om hur vi gör med de tre veckor i sommar som vi inte har personal. Det gäller v 27-29. Det behövs harvning av banor/manege och tillsyn av hästar. Vi provar att ta detta på min insats. Eva vill gå utbildning Ridsportens affärsskola. 8500:- för kursen - JA Wilma och Irma på utbildning tillsammans.
2:8	Säkerhet och arbetsmiljö Elin – skall kontakta Jenny, konsult som jobbar med personalgruppen, för att se vad som faktiskt ingår och timmar. Arbetsmiljö – se till att avdelarna står upp. Portarna är dåliga i stora ridhuset och kommunen har tagit ner dessa. Nya portar har kommit men dessa var fel. Kommunen har gjort en provisorisk lösning som är undermålig. Vi har inte fått något besked om när de nya portarna kommer. Det är en stor säkerhetsrisk och måste lösas skyndsamt. Kontakt med Yvonne. Sidodörren är blockerad och detta är en nödutgång. Elin skall gå en runda för att hitta ev risker, brand mm som vi behöver driva mot kommunen.
2:9	Kommunikation och IT Susanne – hemsidan är live. Vi har inte fått utbildning än men har varit inne och gjort lite. Veckobreven skall delas upp i separata dokument. Varning på vissa telefoner. Kan vi lösa det? Socialmedier – är kopplade till hemsidan så vi behöver bara lägga ut på en plattform.
2:10	Café Peter – tittar på en ny drickakyl. Spons? Möte planerat efter v 14 där Eva och leverantör är med. Svinn ligger som fokuspunkt framåt.
2:11	Ungdomssektionen Malin – möte planerat till helgen för att bestämma rollerna och planera träffar framöver. Anna skall hjälpa US igång och stöttning. Sedan är det bra om någon från styrelsen kan vara med på något möte.
2:12	Anläggning - Kort genomgång nya avtalet, Hyreskontraktet är påskrivet av fritid. Löper på tre år och förnyas om det inte sägs upp med 9 månaders uppsägningstid. Vi är i det stora hela nöjda med avtalet. Det har gjorts ett bra arbete med att få igenom det vi vill. Ansvarsfördelningen -

	Vi har samma mark som innan. Uppdatering av snöplanen – vi är inte helt nöjda med grusplanen. Kan vi få ett tilläggsavtal på sommarhage och grusplan/parkering på nyttjanderätt? Kommunen säger att vi kan fortsätta använda de ytor vi utnyttjar idag. Kan vi göra hage av marken bakom lösdriften? Möte kommer ske med Jessica på kommunen för fortsatt diskussion om bla ridhustak och manegeräcke. - Möte med Kommunen 14/3 Presentation av klubbarna. KRK, NHRK och Frillesås. Förvaltningschefen presenterade bidragssystemet. Utredningen är klar för alla utom ridklubbarna. Subventionerna har varit olika för klubbarna. Detta vill dom göra tillsammans med klubbarna och ha fortsatta möten för detta. Man vill också möjliggöra för oss att ta upp det vi vill ta upp. Verksamhetsanpassningar kontra hyror. Kan vi dela på kostnaden/arbetet och på så sätt få göra anpassningar till en eventuellt lägre kostnad. Angelica planerar att vara med på mötena framöver. Nästa möte är 25/4 16:00 på KRK
2:13	Tävling Susanne – Påskdressyren! Vi har mycket anmälningar. Uthyr till hundtävling 1/4 – 8000:- hyra samt parkeringsavgift och café. Tävlingskalendern för året.
2:14	Fördelning sektioner *Ungdomssektion – Malin Ekerstig, Ida Carlstrand, Ella Vejfors *Tävlingsektion – Susanne Fördelning arbetsgrupper Café – Peter Tävling sponsring – Marika Säkerhet tävling – Åsa Arbetsmiljö – Elin Anläggning – Yvonne Medlemsstall – Sanna Sponsring, skyltarna – Här har vi ett glapp. Hur fakturerar vi? Vi har utrymme för fler skyltar tex. Mathias har bra input från travet. Brev till medlemmarna Personal –
2:15	Genomgång aktivitetspunkter från föregående möte. Skickar ut aktivitetslistan
2:16	Övriga Frågor • Sekretessunderlag – Underlag • Föreningsförteckning • Reklamskyltar • Imorgon är det föreningsstämma i ridsportförbundet i Halland. Vi ger Jennifer fullmakt från styrelsen.
	Nästa möte 19/4 kl 18:30 24/5 kl 18:00 i samband med återträff 21/6 kl 18:00 -
2:17	Styrelsens egen tid
2:18	Mötets avslutande

	Mötet avslutas.
--	-----------------

Sekreterare
Lovisa Bengtsson

Ordförande
Angelica Segerdahl

Justeras
Susanne Bengtsson